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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Staatssecretaris van Sociale 
Zaken en Werkgelegenheid over het bericht «Luchtkwaliteit babybedjes onder 
de maat» (ingezonden 25 juni 2019). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Ongezonde lucht rond babybedjes op kinderdagop-
vang»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de uitkomsten van het onderzoek van de Technische 
Universiteit Eindhoven dat de luchtkwaliteit rond en in babybedjes onvol-
doende is? Vindt u ook dat de lucht waarin onze kinderen spelen en slapen 
gezond moet zijn? 

Vraag 3
Is het waar dat de Gemeentelijke Gezondheidsdienst (GGD) weinig aandacht 
besteedt aan het thema luchtkwaliteit tijdens haar controles op kinderop-
vanglocaties? Is er een verschil in controle tussen de verschillende regionale 
GGD’en? Zo ja, hoe kan het dat de controle tussen regionale GGD’en zo 
verschillend is? Welke rol heeft u met betrekking tot de inspectie van 
kinderopvangorganisaties? 

Vraag 4
Gaat u nu actie ondernemen om de luchtkwaliteit bij kinderopvanglocaties te 
verbeteren? Zo ja, gaat u dan in overleg met de GGD en de brancheorganisa-
ties kinderopvang om dit op te pakken? 

Vraag 5
Wat vindt u van de suggestie van de onderzoekers om ook de luchtkwaliteit 
in babybedjes, in plaats van alleen daarbuiten, te controleren? Bent u verder 
ook bereid om naar het maximum aantal babybedjes per slaapkamer te 
kijken? Gaat u daarbij ook kijken naar het mogelijk verlagen van de regels uit 
het bouwbesluit van de concentratie van CO2?

1 https://www.nporadio1.nl/onderzoek/17226-ongezonde-lucht-rond-babybedjes-op-
kinderdagopvang
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